
Referat bestyrelsesmøde 1.december 2014 
 

1. Digital arkivering 
Vi fik undervisning ved Thomas, tak for det, vi skal nok blive glade for googledrev. 
Vi skal have udarbejdet retningslinier for hvem der har hvilke rettigheder, Pia kommer 
med forslag til næste bestyrelsesmøde 
 

2. Referatet fra sidst  ok 
 

3. Henvendelser til bestyrelsen 
a. ønske om træfældning  det er høje træer hos Kim, Dorte prøver at snakke med 
naboerne, evt hjælpe ham 
b. brev fra Fischer ang garantierklæring  der er gjort indsigelse, vi mangler 
dokumentation for de nedlagte fiberrør, der har siden været rundgang med Petri og 
Haugsted, Fischer må nu vurdere hvad der mere er at gøre, evt økonomisk 
kompensation. 
c. ejerskifteforsikring ved salg  en sælger har fået at vide (fra Home) at der ikke 
fremover vil blive tale om ejerskifteforsikring ved salg i Birkevang. Dorte tjekker med 
Jonas i Estate. 
d. klimamøde med Toftager vejlaug  Michael / Flemming aftaler møde, sender mail 
rundt med dato’en, hvis andre skulle være interesseret 
e. Epost problemer  Emil arbejder på at rette op på det 
f. regninger vedr byggesagsbehandling  vi får “mystisk” post, som ikke har noget med 
os at gøre, sendt retur til kommunen. 
 

4. Udestående opgaver 
a. tvist ang tagrende 107 / 108  fortsat udestående, Flemming og Dorte kigge på det. 
b. skraldeskur ved Netto Pplads  Lone har forespurgt om der er søgt om opførelse af 
skraldeskuret fra ejendommen på Frederikssunsdvej 
c. byggeregler og forvaltning af dette  til januarmødet 
 

5. Fælleshus, hvor langt i processen, arbejdsfordeling  brug for tegningerne af det 
eksisterende hus, Hanne tjekker vandregningen og sender besked til Beth, Dorte 
finder navnet på “navne”damen i kommunen. 
 

6. Eventuelt 
a. hjemmesiden, administration og økonomi  når der er faktura’er ifm arbejde omkring 
hjemmesiden, skal de i første række sendes til webudvalget, der skal sige god for den 
og videresender den til Emil. 
b. generalforsamling: Beth booker Nørre G til 22.marts kl. 12.00  18.00 

 
 


